
P R O T O K Ó Ł  Nr XII/08 
z obrad XXVIII Sesji Rady Gminy Nowe Miasto Lubawsk ie 

z/s w Mszanowie  
odbytej w dniu 30 grudnia 2008r.  

 
 
Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Wodara o godz.1000 otworzył XXVIII Sesję i po 
powitaniu radnych i gości oświadczył, iŜ zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, 
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Sesja odbywała się w sali narad Urzędu Gminy w Mszanowie i trwała do godz. 1055. 
  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Nieobecni Barbara Grzywacz i Dariusz Kopański. 
 
Spoza członków Rady w Sesji uczestniczyli: 
- Wójt Roman Trąpczyński  
- Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami i 
Ochrony Środowiska Marek Arentowicz  
- Dyrektor Gminnego Centrum Kultury Andrzej Andrzejewski 
- Kierownik Gospodarstwa Pomocniczego przy Urzędzie Gminy Mieczysław Wojtaszko 
- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Ewelina Tuchalska 
- pełnomocnik ds. współpracy z organizacjami pozarządowymi Katarzyna Wałdowska 
- sołtysi wymienieni w załączniku nr 2 
 
Porządek obrad: 
1.  Otwarcie i stwierdzenie quorum. 
2.  Wybór sekretarza obrad. 
3. Zgłaszanie zmian do porządku obrad. 
4. Informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 
5. Zapytania i wnioski. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na przyjęcie do zasobu mienia       
    komunalnego nieruchomości Skarbu Państwa. 
7.  Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii   
     na rok 2009. 
8.  Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania   
     Problemów Alkoholowych na 2009 rok.  
9.  Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Nowe Miasto   
     Lubawskie z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi   
     działalność poŜytku publicznego w 2009 roku.  
10.  Odpowiedzi na zapytania i wnioski.  
11.  Zamknięcie obrad Sesji. 
 
 
Przebieg obrad: 
 
Ad 1 
Otwarcie nastąpiło jak na wstępie niniejszego protokołu. 
 
Ad 2 
Na sekretarza obrad powołano radnego Cezarego Kawieckiego. 
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Ad 3 
Zgłaszanie zmian do porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady zaproponował dwie zmiany w porządku obrad: 
- wykreślenie punktu 9 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy na rok 
2008. 
- jako punkt 6 - podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na przejęcie do zasobu 
mienia komunalnego nieruchomości Skarbu Państwa. 
Pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 
 
Innych zmian nie zgłoszono.  
 
W głosowaniu, Rada Gminy jednomyślnie zmieniła porządek obrad.  
 
 
Ad  4 
Wójt przedstawił informację ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym: 
- po Sesji w dniu 16 grudnia, Wójt wspólnie z Przewodniczącym Rady uczestniczyli w 
spotkaniu opłatkowym w Komitecie Rozbudowy Szpitala w Nowym Mieście Lubawskim, 
natomiast Z-ca Wójta Pani Renata ŚliŜewska uczestniczyła w spotkaniu opłatkowym w 
Komendzie Hufca ZHP w Nowym Mieście Lubawskim,  
- 17 grudnia, Wójt zatwierdził sprawozdanie roczne z realizacji zwrotu podatku 
akcyzowego rolnikom za zakup oleju napędowego zuŜytego do produkcji rolnej, w 
kwocie ogólnej 426.877,76 zł. 
- 18 grudnia nastąpiło przekazanie samochodu straŜackiego dla Komendy Powiatowej 
Państwowej StraŜy PoŜarnej w Nowym Mieście Lub., a decyzją Komendanta 
Wojewódzkiego PSP, jednostka OSP w Bratianie otrzymała samochód z Komendy 
Powiatowej, natomiast decyzją Wójta Gminy, po wyraŜeniu zgody przez Komendanta 
Wojewódzkiego PSP,  jednostka OSP w Jamielniku otrzymała samochód z Bratiana. 
- w tym samym dniu Wójt podpisał 5 aktów notarialnych, akty wstępne zostały zawarte 
wcześniej, o nich Wójt informował na Sesji w dniu 16 grudnia br.   
- Wójt brał udział w spotkaniu opłatkowym w Domu Dziecka w Pacółtowie, uczestniczył 
równieŜ Starosta Powiatu Nowomiejskiego i Proboszcz Parafii Nowomiejskiej. 
- 20 grudnia, Wójt brał udział w posiedzeniu Zarządu Wojewódzkiego OSP, w którym 
uczestniczyli równieŜ Marszałek Województwa, Wojewoda Warmińsko-Mazurski i 
Ksiądz Biskup. Wójt przekazał Ŝyczenia świąteczno-noworoczne od władz 
województwa.  
- 22 grudnia, Z-ca Wójta brała udział w spotkaniu zorganizowanym przez Starostę 
Nowomiejskiego w sprawie rozwoju turystyki w powiecie, 
- w tym dniu, Wójt podpisał akt notarialny dotyczący nabycia gruntów od PKP, po 
torowisku w Tylicach, w zamian za zaległości podatkowe, 
- ponadto Wójt brał udział w spotkaniu opłatkowym w Komendzie Powiatowej Policji, 
- 29 grudnia Wójt podpisał 2 akty notarialne na sprzedaŜ działek w Nawrze, które nabył 
radny Zbigniew Wiśniewski, 
- w dniu wczorajszym odbyło się podsumowanie projektu prowadzonego przez Gminny 
Ośrodek Pomocy Społecznej „Od bierności do aktywności”, w podsumowaniu brali 
udział Przewodniczący i Wiceprzewodniczący Rady i Przewodnicząca Komisji Oświaty, 
Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia oraz Pomocy Społecznej. Wójt stwierdził, Ŝe jest pod 
wraŜeniem i podziękował Pani Kierownik GOPS za przeprowadzenie projektu.  
- 29 grudnia odbyło się równieŜ XI Zgromadzenie Związku Gmin Ostródzko-Iławskich 
„Czyste Środowisko”, Wójt poinformował, Ŝe w I kwartale 2009 roku odpady będą 
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wywoŜone na wysypisko w Lipowcu, do czasu zakończenia rekultywacji tego 
składowiska.  
- w okresie międzysesyjnym Wójt wydał jedno zarządzenie dotyczące otwartego 
konkursu ofert na realizację w roku 2009 zadań publicznych z zakresu upowszechniania 
kultury fizycznej i sportu. 
 
 
Ad 5 
Zapytania i wnioski: 
 
Radny Kazimierz Mikuczy ński – odniósł się do sprawy przekazania samochodu dla 
OSP w Jamielniku, który był oczekiwany od kilku lat, poniewaŜ wieś rozrasta się, a 
wokół są lasy i samochód jest potrzebny. Kiedy sprawa zbliŜała się do finału, nastąpił 
sprzeciw z naszej strony, poniewaŜ zamieniono samochód nowomiejski na samochód 
Bratiański. W tej sytuacji poprosiłem o spotkanie Zarządu naszej Jednostki z 
przedstawicielami Zarządu Gminnego OSP,  Komendanta Powiatowego PSP,  
zaproszona była równieŜ Wiceprzewodnicząca Rady  Pani Grzywacz oraz sołtys. To 
spotkanie odbyło się, było wiele pytań i wiele odpowiedzi, w pewnym sensie spotkanie 
dało odpowiedź w sprawie zamiany. W dniu 18 grudnia w garaŜu OSP obok 
wysłuŜonego, ale zawsze sprawnego Ŝuka, stanął średni samochód gaśniczy z 
motopompą, z tylnym i przednim napędem i zbiornikiem wodnym na 3 tys. litrów.  
W imieniu Ochotniczej straŜy PoŜarnej w Jamielniku podziękował Panu Wójtowi za 
podjętą decyzję o potrzebie zakupu samochodu dla naszej Jednostki. Jednocześnie 
poinformował, Ŝe do podstawowego wyposaŜenia samochodu brakuje węŜy, 
rozdzielaczy i prądownicy. Wyraził nadzieję, Ŝe przy dobrej współpracy z Zarządem 
Gminnym OSP, w niedługim czasie uda się uzupełnić wyposaŜenie.  
Podziękował równieŜ Pani Skarbnik za zarezerwowanie pieniędzy na samochód dla 
Jamielnika w ubiegłym i bieŜącym roku. 
 
Wójt  stwierdził, Ŝe jest pod wraŜeniem i podziękował za słowa Prezesowi OSP i 
jednocześnie radnemu Mikuczyńskiemu. Były pewne nieporozumienia, ale wyjaśniły się. 
W sprawie uzupełnienia wyposaŜenia, pozytywnie wypowiedział się Komendant 
Wojewódzki PSP i liczymy na jego działania.    
 
Radny Kazimierz Mikuczy ński  uwaŜa, Ŝe sprawy nie byłoby, gdyby od początku 
straŜacy byli poinformowani oficjalnie o zmianie decyzji. 
 
Przewodnicz ący Rady Gminy Mirosław Wodara  stwierdził, Ŝe namawialiśmy do 
kompresu i świetnie, Ŝe udało się osiągnąć. 
 
Innych pytań i wniosków nie zgłoszono. 
 
 
Ad 6 
Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na przyjęcie do zasobu mienia       
komunalnego nieruchomości Skarbu Państwa. 
 
Pan Marek Arentowicz  wyjaśnił, Ŝe gmina złoŜyła wniosek do Wojewody o 
komunalizację działki stanowiącej drogę o długości 750 metrów, prowadzącej z Pustek 
w kierunku Rudy. Właścicielem drogi jest Skarb Państwa i w celu jej przejęcia 
niezbędna jest zgoda Rady wyraŜona w formie uchwały. 
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Nie zgłoszono pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Wodara odczytał treść uchwały. 
 
W głosowaniu, Rada Gminy 11 głosami „za” i przy 2 g łosach wstrzymuj ących si ę, 
nie było głosów przeciwnych, podj ęła uchwał ę Nr XXVIII/133/08 w sprawie 
wyra Ŝenia zgody na przej ęcie do zasobu mienia komunalnego nieruchomo ści 
Skarbu Pa ństwa. Uchwała stanowi zał ącznik nr 3. 
 
 
Ad 7 
Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  na rok 
2009. 
 
Program omówiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, jak w załączniku 
do uchwały. 
Gmina posiada kilkuletni Program Przeciwdziałania Narkomanii uchwalony przez Radę. 
Program na 2009 rok zawiera 7 punktów. Z uwagi na niskie środki, Program związany 
jest ściśle z Gminnym Programem Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych, z którego część zadań jest finansowana.  
W ramach Programu funkcjonuje Zespół w skład, którego wchodzi Pełnomocnik Wójta 
ds. Przeciwdziałania Problemom Narkomanii Pani Katarzyna Rutkowska,  Pani Aurelia 
Dembińska – pedagog z Zespołu Szkól w Bratianie, Pani Małgorzata Zawacka – 
pedagog z Zespołu Szkół w Jamielniku, Pani Iwona Zielińska – pracownik socjalny Pani 
Sylwia Haska – funkcjonariusz Policji.  
 
Nie zgłoszono pytań i uwag. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Wodara odczytał projekt uchwały. 
 
W głosowaniu, Rada Gminy jednomy ślnie podj ęła uchwał ę nr XXVIII/134/08 w 
sprawie  Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkoma nii  na rok 2009.  
Uchwała stanowi zał ącznik nr 4.  
 
 
Ad 8 
Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2009 rok.  
 
Program omówiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, jak w załączniku 
do uchwały. Program jest realizowany w tym samym zakresie od kilku lat, zadania są 
jak gdyby kontynuowane, w przyszłym roku przewiduje się jedynie zmniejszenie liczby 
godzin w punkcie konsultacyjnym. Do tej pory czynny był w kaŜdy piątek, od 1 stycznia 
w co drugi piątek miesiąca dlatego, Ŝe od 3 lat funkcjonuje Poradnia UzaleŜnień i tam 
trafia więcej osób. W ramach Programu działa Gminna Komisja Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych. 
 
Nie zgłoszono pytań i uwag. 
 
W głosowaniu, Rada Gminy jednomy ślnie podj ęła uchwał ę nr XXVIII/135/08 w 
sprawie  Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów 
Alkoholowych  na rok 2009.  
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Uchwała stanowi zał ącznik nr 5.  
 
 
Ad 9 
Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Nowe Miasto Lubawskie z 
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku 
publicznego w 2009 roku.  
 
Program współpracy omówiła Pani Katarzyna Wałdowska – Pełnomocnik Wójta ds. 
współpracy z organizacjami pozarządowymi, jak w załączniku do uchwały.  
 
Nie zgłoszono pytań i uwag. 
 
W głosowaniu, Rada Gminy jednomy ślnie podj ęła uchwał ę nr XXVIII/136/08 w 
sprawie Programu współpracy Gminy Nowe Miasto Lubaw skie z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadz ącymi działalno ść poŜytku 
publicznego w 2009 roku.  
Uchwała stanowi zał ącznik nr 6.  
 
 
Ad 10 
W punkcie  5  porządku obrad nie zgłoszono pytań i wniosków. 
 
  
Ad 11 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Mirosław 
Wodara zamknął obrady XXVIII Sesji Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s w 
Mszanowie. 
 
 
 
sekretarz obrad                                                     Przewodniczący Rady Gminy  
Cezary Kawiecki                                                   Mirosław Wodara  
 
 
 


